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PROTOKÓŁ Nr 37/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 6 października 2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta 

2. Danuta Kurnyta 

3. Violetta Majak 

4. Łukasz Sławiński 

5. Sławomir Sławiński 

6. Iwona Szczerbaty 

7. Bogdan Wągrowski 

 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członek Komisji: 

 

1. Elżbieta Seweryniak 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Omówienie przez skarbnika miasta Informacji z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra 

za I półrocze 2020 r. - BRM.0012.23.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wałbrzyskiej, Katowickiej i Księcia Bolka 

I w Kamiennej Górze - 76.2020 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

cmentarzy komunalnych oraz ustalenia cennika opłat obowiązujących na cmentarzach 

komunalnych, stanowiących mienie Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 77.2020 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia i realizacji programu polityki 

zdrowotnej pn. „Profilaktyczny program szczepień ochronnych przeciw grypie dla 

mieszkańców Gminy Miejskiej Kamienna Góra powyżej 65 roku życia” –78.2020 

8. Zapoznanie się z wnioskiem Burmistrza Miasta o zwołanie XXIX sesji Rady Miasta 

Kamienna Góra – BRM.0002.XXIX.2020  

9. Opracowanie wniosków do budżetu miasta na 2021r. 

10. Analiza protokołu z kontroli kompleksowej gospodarki finansowej Miasta Kamienna Góra 

przez Regionalną Izbę obrachunkową we Wrocławiu- BRM.0012.1.2.2020 

11. Zaopiniowanie pisma mieszkanki ul. Lipowej w sprawie wykonania drogi – 

BRM.0012.22.2020 
12. Zapoznanie się z pismem Prezesa Spółki Mieszkaniowej zawierającym zestawienie 

prognozowanych przez spółkę przychodów i wydatków bieżących na 2021 rok- 

BRM.0004.25.2020 
13. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału Urzędu Miasta GN w/m 
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na wniosek Komisji – BRM.0003.96.2020 ad.2 

 
 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 
 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Ad.4.- BRM.0012.23.2020 
 

Komisja zapozna się ww. Informacją na kolejnym posiedzeniu 12 października 2020 r. 

o godzinie 14:30. 
 

Ad.5. - 76.2020 

Komisja zapozna się z projektem uchwały na kolejnym posiedzeniu 12 października 

2020 r. o godzinie 14:30. 

 

Ad.6. - 77.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Kierownik 

Wydziału Infrastruktury Miejskiej i Ochrony Środowiska Magdalena Bręśkiewicz 

/zał. Nr 1 do protokołu/ 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.7 - 78.2020 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo Kierownik 

wydziału Promocji i Polityki Społecznej Natalia Mataczyńska /zał. Nr 2 do 

protokołu/. 

 

Kierownik PPS N. Mataczyńska wskazała, iż program dotyczy szczepień przeciw 

grypie dla osób między 65 a 74 rokiem życia z terenu miasta Kamienna Góra. 

Uprawnionych do szczepienia są 2562 osoby.  

 

Radny Jerzy Basta zapytał jakie są koszty szczepionek?  

 

Radna Danuta Kurnyta zapytała, czy wszyscy uprawnieni otrzymają szczepionki? 
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Kierownik PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że na program przeznaczonych jest 

70 tys. zł. Po przeliczeniu ze szczepienia będą mogły skorzystać ok 1270os. Koszt jednej 

szczepionki wyniesie ok. 55 zł. W kwocie tej uwzględnione zostały koszty badania 

lekarskiego, koszty przeprowadzenia kampanii edukacyjnej oraz koszty utylizacji 

odpadów. Realizatorów (przychodni) programu może być kilku, co jest zależne od 

wpłynięcia ofert z przychodni, na postawie konkursu. Weryfikacja zgłoszeń chętnych 

do szczepienia będzie odbywać się poprzez wypełnienie ankiety.  

 

Radny Jerzy Basta zapytał czy Urząd Miasta jest w stanie zdobyć szczepionki? 

 

Kierownik PPS N. Mataczyńska odpowiedziała, że nie wie, czy szczepionki będą 

dostępne i czy w ogóle zgłosi się realizator.  

 

Radny Wiesław Wągrowski stwierdził, że czas realizacji programu przypadnie na 

koniec października, przełom listopada i grudnia.  

 

Radny Łukasz Sławiński uznał, że ceny szczepionek mogą ulec zmianie.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak uznała, że w programie nie ma idei 

początkowej, zawierającej szczepienia dla pracowników oświaty.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 5 głosach  „za”, 0 głosach 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się.  

 

Ad.8. - 0002.XXIX.2020 
 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Ad.9. - Opracowanie wniosków do budżetu miasta na 2021r.  
 

Komisja zwróciła się z prośbą do Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miasta  

o złożenie wniosków do budżetu do 12.10.2020.  

 

Komisja ustaliła iż kolejne posiedzenie odbędzie się 12 października (poniedziałek) 

2020 r.  o godzinie 15:00. 
 

Ad. 10. - 0012.1.2.2020 

 

Komisja zapozna się z ww. analizą na kolejnym posiedzeniu 12 października 2020r .  

o godzinie 15:00. 
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Ad. 11.  – 0012.22.2020 
 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 4 do protokołu/. 
  

 Komisja uznała, że muszą być uregulowane stosunki prawne dotyczące drogi. 
 

 

Ad.12. - 0004.25.2020 
 

 Komisja zapozna się z ww. pismem indywidulanie /zał. Nr 5 do protokołu/. 
 

Jednocześnie zwróciła się z prośbą o przesłanie pisma drogą elektroniczną.  

 

Ad. 13 - BRM.0003.96.2020 ad.2 
 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

 Mając na uwadze ww. odpowiedź Komisja złożyła następujące wnioski: 

1. o informację dotyczącą wykonania dokumentacji na poszczególne drogi  (zadania 

wpisane na 2020 rok); 

2. o informacje które z dróg muszą być wyremontowane w 2021 roku, a których ze 

względu na kolizje prawne nie da się wyremontować w 2021 roku. 

3. Czy zasadne jest przeznaczenie środków w planie budżetowym na 2021 rok na remont 

tych dróg? Jeżeli tak, to na kiedy i w jakiej kwocie? 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie.  

Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 7 do protokołu.   

Ad. 14. Sprawy różne.  

 

Kierownik Magdalena Bręśkiewicz nawiązując do wcześniejszego wniosku Komisji 

Budżetu Strategii i Rozwoju poinformowała, iż zgodnie z wyrokiem Sądu 

Administracyjnego umieszczanie tabliczek z napisem „zakaz wyprowadzania psów” 

jest nie zgodne z prawem.  

 

Ad. 15. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 
 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka      

 

         Przewodnicząca KBSiR 

 

           /-/Violetta Majak 
 

 


